
ZWIĄZEK PRODUCENTÓW RYB 

Poznań 

             

 

10 lat temu byłem z Wami, gdy postanowiliście zjednoczyć siły Słodkowodnych Rybaków, by 

skuteczniej reprezentować interesy Rybackiej Braci w Polsce. Razem udało Nam się zwolnić 

producentów ryb z opłat za gospodarcze korzystanie z poboru wód, włączyć „rybaków słodkiej wody” 

do programu finansowego wsparcia Unii Europejskiej oraz zgromadzić w Senacie RP i terenie wielu 

zacnych ludzi – profesjonalistów i społecznych autorytetów wokół idei retencji wody, produkcji ryb 

słodkowodnych i zwiększenia ich konsumpcji w Polsce. Przed nami wciąż jednak wiele zadań, a 

przede wszystkim generalne, jakim jawi się poszukiwanie wsparcia dla globalnej rewitalizacji 

infrastruktury hydrotechnicznej w Polsce, niezależnie od jej formy własności i skali piętrzenia wody, w 

obliczu potęgowania się skutków efektu cieplarnianego, w tym obniżania się poziomu wód gruntowych 

i stepowienia znacznych obszarów kraju. 

W związku z jubileuszem życzę dalszych sukcesów zawodowych i ekonomicznej satysfakcji z 

Waszego tak pożytecznego dla Polski i Polaków – trudu oraz pomyślności dla całej Rybackiej Braci i 

członków Waszych rodzin. 
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